

聯合書院校友日 2010 United College Alumni Day 2010 23/10/2010



書院校友會會長殷巧兒女士致歡迎詞。

Ms Lina H Y Yan, President of United College Alumni Association, delivered a welcoming address.



書院院長馮國培教授於校友日歡迎會上向校友介紹書院最新發展。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, briefed alumni on the latest College development.



超過一百二十位聯合校友及家屬參與校友日，聚首一堂。

Over 120 United College Alumni and family members joined the Alumni Day.



本院成員太空與地球信息科學研究所所長林暉教授帶領聯合校友參觀霍英東遙感科學館，並向校友講解太空與地球信息科學研究所的工作。

College member, Professor Lin Hui, Director of the Institute of Space and Earth Information Science (ISEIS), led the United College alumni to visit the Fok Ying Tung Remote Sensing Science Building and briefed them on the work done by ISEIS.



校友和子女參加由本屆校友日特別嘉賓 MAGIC3 Production (HK) Limited 歐錦豪校友（01/ 機械與自動化工程學）主持的「變！變！變！兒童魔術工作坊」。

Alumni and their children participated in the Children Magic Workshop conducted by College alumnus, Mr Alfred Au (01/ MAE), MAGIC3 Production (HK) Limited.



眾嘉賓主持校友日院慶生日會切餅儀式。

左起：書院輔導長王香生教授、本屆校友日特別嘉賓歐錦豪校友、校友會副會長何萬森先生、校友會永遠榮譽會長張煊昌博士、中大校友事務處處長楊如虹女士、院長馮國培教授、校友會會長殷巧兒女士、書院通識教育主任余濟美教授、院務主任李雷寶玲女士及本屆校友日特別嘉賓太空與地球信息科學研究所所長林暉教授。

Guests conducted the cake cutting ceremony in celebrating College's 54th Anniversary with alumni.

From left: Professor Stephen H S Wong (Dean of Students), Mr Alfred Au (Special Guest of this year's Alumni Day), Mr Ho Man-sum (Vice President of UC Alumni Association), Dr Thomas H C Cheung (Permanent Emeritus President of UC Alumni Association),

Ms Antonia Y H Yeung (Director of Alumni Affairs, CUHK), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Ms Lina H Y Yan (President of UC Alumni Association), Professor Jimmy C M Yu (College Dean of General Education), Mrs Christina Li (College Secretary), and Professor Lin Hui (Special Guest of this year's Alumni Day ; Director of the Institute of Space and Earth Information Science).

畢業二十五年及畢業五十年或以上校友院慶聚餐 Reunion Dinner for Alumni Graduated for 25 Years and 50 Years Or Above 23/10/2010



畢業五十年或以上的聯合書院校友（即 1960 年或以前）與嘉賓合照。

Alumni graduated in 1960 or before posed a group photo with guests.



畢業二十五年的 1985 年聯合校友與嘉賓合照。

Class of 1985 posed a group photo with guests.